
Vragen m.b.t. consultatie Wijzigingswet WION
1. Waarom zijn de rioolhuisaansluitschetsen niet in de wettekst opgenomen, maar alleen maar in 

de memorie van toelichting;
2. Huisaansluitingen welke buitenbedrijf zijn en derhalve geen functie meer hebben, dienen deze 

ook nog te worden omgezet naar vector informatie;
3. Ten behoeve van de rioolhuisaansluiting, tot waar dienen de gegevens gedigitaliseerd te 

worden. Tot aan het ontstoppingspunt, de erfgrens  of tot aan de woning;
4. Er is geen planning voor de inwerking treden van de gewijzigde wet opgenomen. Wat is het 

voornemen voor de inwerkingtrede;
5. Hoe komt men bij het vectoriseren van 19 miljoen huisaansluitingen? Zijn dit er niet veel 

meer? 7 miljoen huizen, per huis minimaal 5 huisaansluitingen. Dat zijn in totaal al 35 
miljoen huisaansluitingen. Als er wordt aangegeven dat er 19 miljoen huisaansluitingen nog 
gedigitaliseerd moeten worden, dan is momenteel al meer dan de helft in vector beschikbaar. 
Dit lijkt mij niet correct, met wat wij uit de markt horen.


